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Szám: 25/2007. 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2007. október 09-én (kedden) 09.00 órai kezdettel tartott  üléséről 

 

 

Jelen lévő képviselők: dr. Dietz Ferenc polgármester,  Kun Csaba alpolgármester, Dicső 

Zoltán, dr. Dragon Pál, Fülöp Zsolt, Hajdu Gábor, Hidegkuti 

Gergely, Horváth Győző, Magyar Judit, dr.Pázmány Annamária, 

Radványi G.  Levente, Szegő András, Trenka István, Zakar Ágnes és 

Zakar Gergely képviselők  

 

Távol lévő képviselők: Benkovits György, Kiss Károly és Tolonics Gyula képviselők 

  

Hivatalból jelen 

van az ülésen:  dr. Molnár Ildikó jegyző, dr. Kirchhof Attila aljegyző 

  

Tanácskozási joggal 

jelen van az ülésen:   Alföldiné Petényi Zsuzsanna főépítész, dr. Dóka Zsolt jogtanácsos,  

dr. Gerendás Gábor irodavezető, Marosi Imréné irodavezető, dr. 

Pozsonyi  Szilvia törvényességi ellenőr, Puhl Márta irodavezető, 

Szűcs Imréné irodavezető  

 

Napirendi pontokhoz meghívottak: 
 

Pap-sziget revitalizációjával kapcsolatos sürgősségi indítványhoz 

Kretsmer István ügyvezető 

 

9., 10. és 11. VSZ ZRT-vel kapcsolatos napirendekhez: 
Lindmayer Eszter cégvezető h. 

Untenberger Tibor FB elnöke 

Torma Péter Igazgatósági tag 

 

16. intermodális csomópont kiépítésével kapcsolatos napirendhez:  

Bakos Lehel építészmérnök 

 

37. Közművelődési Kht alapító okiratának módosítása c. napirendhez 

Kriaszter Attila ügyvezető 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: 9.41 órakor a Képviselő-testület ülését megnyitja és 

megállapítja, hogy az 15 fővel határozatképes. Távol vannak Benkovits György, Kiss Károly 

és Tolonics Gyula képviselők.  Próbaszavazást kér.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 2601   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 09:41  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 60,00 50,00 

Nem 4 26,67 22,22 

Tartózkodik 2 13,33 11,11 

Szavazott 15 100.00 83,33 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Nem - 

Horváth Győző SzEB elnök Nem - 

Kun Csaba alpolgármester Nem - 

Trenka István Nem - 

Szegő András Tart. - 

Zakar Gergely Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: javasolja levenni a forgalomképtelen törzsvagyonról szóló, a 

Magyar Kikötő Zrt kezdeményezéséről szóló, a belvárosi parkolóházak létesítéséről szóló, az 

„eMagyarország Pont” c. pályázattal kapcsolatos és a „Kultúra Magyar Városa 2008” c. 

pályázaton való indulásról szóló napirendi pontokat.  

Felsorolja a sürgősségi indítványokat.  

 

 

Fülöp Zsolt képviselő: miután a bizottságok nem tudták tárgyalni a sürgősségi indítványokat, 

olvasószünetet javasol.  
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dr. Dietz Ferenc polgármester: kéri szavazzanak 5 perc szünetről.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2602   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 09:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100,00 83,33 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 15 100.00 83,33 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: 9.51 órától9.58 óráig szünetet rendel el.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: 9.58 órakor ismét megnyitja az ülést. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület 12 fővel határozatképes. Távol vannakBenkovits György, Kiss Károly, 

Horváth Győző, dr. Pázmány Annamária, Tolonics Gyula és Zakar Ágnes képviselők. 

Jelenlévő képviselők száma 12 fő.  
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Kéri szavazzanak a Szentendre belterületi 1052 hrsz-ú, természetben Kossuth L. u. 5. szám 

alatt található ingatlan hasznosításáról c. sürgősségi indítvány napirendre vételéről.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2603   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 09:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 100,00 66,67 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 12 100.00 66,67 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 6   33,33 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

Kiss Károly Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

Horváth Győző képviselő visszatér az ülésterembe, jelenlévő képviselők száma 13 fő.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a hitel felvételre illetve kötvény 

kibocsátásra c. sürgősségi indítvány napirendre vételét.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 2604   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 09:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 92,31 66,66 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 1 7,69 5,56 

Szavazott 13 100.00 72,22 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 5   27,78 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a 2007. szeptemberi I. fokú árvízvédelmi 

készültséggel kapcsolatban keletkezett többletkiadások tárgyú, 2007. évre vonatkozó vis 

maior támogatás igénylésére c. sürgősségi indítvány napirendre vételét.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2605   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 09:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 
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Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100,00 72,22 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 13 100.00 72,22 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 5   27,78 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola és 

Gimnázium Nyelvi Előkészítő Képzést folytató osztályának működtetéséről c. sürgősségi 

indítvány napirendre vételét.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2606   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100,00 72,22 

Nem 0 0,00 0,00 
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Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 13 100.00 72,22 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 5   27,78 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a „Magyar Telekom pályázat a fizikai 

környezet megóvásáért” c. pályázathoz önrész biztosításáról c. sürgősségi indítvány 

napirendre vételét.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2607   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100,00 72,22 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 13 100.00 72,22 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 5   27,78 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

dr. Pázmány Annamária Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

dr. Pázmány Annamária képviselő visszatér az ülésterembe, jelenlévő képviselők száma 14 

fő.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a Dumtsa Jenő Városfejlesztési Stratégia 

megfeleltetésére az Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztérium által kiadott Intagrált 

Városfejlesztési Stratégia módszertani kézikönyve szerint c. sürgősségi indítvány napirendre 

vételét.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2608   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 



 9 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a Szentendre Pap-sziget kis Duna ág 

revitalizációjának előkészítéséről c. sürgősségi indítvány napirendre vételét.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2609   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 
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Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja „A hivatásos önkormányzati 

tűzoltóságok, valamint a szakágazati képzési feladatait ellátó oktatási intézmények 

szerállományának, technikai eszközeinek amortizációs cseréjére, korszerűsítésére” c. pályázat 

beadásáról c. sürgősségi indítvány napirendre vételét.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2610   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 
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Trenka István Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Távol - 

 

 

 

Radványi G. Levente képviselő: ügyrendi felszólalásában jelzi, hogy nem szavazták meg a 

napirendeket. Jelzi, hogy a Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság 

ülésén felvetődött sürgősségi indítványként a zöld lombtalanítás, melynek határozati javaslata 

nem volt egyértelmű. Kérte az Aljegyzőt, hogy nézzen utána.  

 

Dr. Kirchhof Attila aljegyző: válaszol a kérdésre, mely szerint be van tervezve a 

költségvetésbe, nem kell a Képviselő-testületnek most megtárgyalnia, ez polgármesteri 

hatáskör.   

 

Fülöp Zsolt képviselő: ha polgármesteri hatáskör, akkor testületi ülésen kívül kell beszélni 

róla.  

 

Hidegkuti Gergely Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság elnöke: 

röviden ismerteti a tényeket.  A zöld lombtalanítás benne van a szerződésben, többlet 

költséget nem jelent. A második lombtalanítást nem tervezik, mert a hulladékudvarban tudja 

elhelyezni a lakosság a zöld zulladékot. 

 

Radványi G. Levente képviselő: természetes, hogy a sürgősségi indítványokat  az ülés előtt 

kapják meg, és azokat itt kell átnézni. Azt viszont kifogásolja, hogy a meghívóhoz az abban 

szereplő előterjesztések kb. 25 %-át kapták meg, valamint ezek közül ma reggel került 2 

anyag kiosztásra – a szennyvíz víziközmű társulásról, valamint a kopjafa elhelyezéséről szóló 

napirendek. Így nem tudják a bizottságok megtárgyalni, nem lehet felelősen dönteni. Javasolja 

ezeket levenni napirendről. A jövőben az ilyen anyagokat sürgősséggel kellene behozni, vagy 

levenni napirendről.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: jogosnak tartja az észrevételt, de magyarázatot ad a 

késésekre. Elmondja még, hogy az Adventi vásárral kapcsolatos anyag a ma érkezett meg a 

Közművelődési Kht-tól. A késések nem a Hivatal munkatársain múlnak. Szavaztatni fog a 

jelzett két napirendi pont levételéről.  

 

Magyar Judit Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: megértik a problémákat, de javasolja, 

hogy olyan esetekben, amikor nem készül el az anyag időre, vegyék le napirendről. Nem 

tudják a bizottsági üléseket időben megtartani a hiányzó anyagok miatt. Bizottsági határozatot 

hoztak arra, hogy amelyik anyagot nem kapják meg időben, azt nem tárgyalják meg. Azt is 

megoldásnak tartja, ha a Képviselő-testület ülését napolják el.  

 

Trenka István képviselő: a Jogi, Igazgatási és Ügyrendi Bizottság elé úgy kellene kerülni az 

anyagoknak, hogy csak „rábólintsanak”, majd így kerülnének a Képviselő-testület elé. Kéri, 

hogy a jövőben csak olyan anyag kerüljön a bizottság elé, amit már a többi bizottság 

megtárgyalt. 
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dr. Pázmány Annamária képviselő: véleménye szerint az előző ciklushoz képest most 

sokkal inkább időben kapják meg az anyagokat. Nyilvánvaló, hogy több a sürgősségi 

indítvány, mivel nagyon sok a pályázat.  

 

Zakar Ágnes és Benkovits György képviselők visszatérnek, Trenka István és Hidegkuti 

Gergely képviselők távoznak az ülésteremből, jelenlévő képviselők száma 14 fő.  

 

Fülöp Zsolt  képviselő: megoldásnak tartja, ha egy hónapban akár 2 testületi ülést tartanak. 

Nagyon sok eseményre gyorsan kell reagálni. Ha a havi két testületi ülés nem megoldható, 

akkor a bizottságok ülésezzenek többször. Kéri ezeknek a lehetőségeknek a megvizsgálását. 

Javasolja a vita lezárását.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: javasolja, hogy ez ügyben folytassanak politikai egyeztetést. 

Ügyrendi javaslatról – a vita lezárásáról – kéri szavazzanak.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2611   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 85,72 66,66 

Nem 1 7,14 5,56 

Tartózkodik 1 7,14 5,56 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szegő András Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Nem - 

Zakar Gergely Tart. - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Kiss Károly Távol - 
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Tolonics Gyula Távol - 

Trenka István Távol - 

 

Radványi G. Levente képviselő: jogsértőnek érzi az ügyrendi szavazást, nem volt vita, 

mindössze arra tett javaslatot, gondolják végig, hogyan készítsék elő az üléseket, a hatékony 

munka érdekében. Természetes hogy a pályázatok sürgősségi indítványként kerülnek a 

testület elé, de ha tervezett napirend nem készül el időben, akkor annak az okozóját 

felelősségre kell vonni. Kéri, hogy az „ügyrendi” hozzászólással ne fegyelmezzék egymást.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: nem volt semmi jogsértés. A felvetett problémára válaszolva 

elmondja, legtöbb esetben kívülálló okok állnak a késedelmek hátterében – külső 

adatszolgáltatók nem adják le időben az anyagokat. Most az történt, hogy nagyon közel került 

egymáshoz a két ülés időpontja. Bízik abban, hogy a politikai egyeztetésen megoldást találnak 

a probléma megoldására.  

 

 

Trenka István visszatér az ülésterembe, jelenlévő képviselők száma 15 fő.  

 

Radványi G. Levente képviselő: visszavonja az előzőekben javasolt napirendi pontok 

levételét, de azt kéri, hogy ebéd után tárgyalják azokat.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: befogadja a javaslatot továbbá kiegészíti azzal, hogy az 

adventi vásárral kapcsolatos napirendi pontot is ebéd után tárgyalják. Kéri szavazzanak így a 

napirendi pontok elfogadásáról.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2612   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100,00 83,33 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 15 100.00 83,33 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 
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Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

 

 

N A P I R E N D  

 

 Tájékoztató a két ülés közötti eseményekről 

 

 

 Tájékoztató a Dunakanyari és Pilisi Önkormányzatok  

Többcélú Kistérségi Társulás két ülése között eltelt 

legfontosabb eseményekről és döntésekről 

 

 

 Jelentés a lejárt határidejű önkormányzati határozatok 

végrehajtásáról 

 

 

 Beszámoló átruházott hatáskörben tett intézkedésekről 

 

 

1.  Sürgősségi indítvány a Szentendre belterületi 1052 hrsz-ú, 

természetben Kossuth  Lajos u. 5. szám alatt található 

ingatlan hasznosításáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

2.  Sürgősségi indítvány hitel felvételre illetve kötvény 

kibocsátásra 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

3.  Sürgősségi indítvány Szentendre Pap-sziget kis Danuág 

revitalizációjának előkészítéséről  

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

4.  Sürgősségi előterjesztés 2007. szeptember I. fokú 

árvízvédelmi készültséggel  kapcsolatban keletkezett 

többletkiadások tárgyú, 2007. évre vonatkozó vis maior 

 támogatás igénylésére 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

5.  Sürgősségi előterjesztés II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 

és Gimnázium Nyelvi  előkészítő Képzést folytató 

osztályának működtetéséről 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

6.  Sürgősségi indítvány „Magyar Telekom pályázat a fizikai 

környezet  megóvásáért” c. pályázathoz önrész 

biztosításáról 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester  
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7.  Sürgősségi előterjesztés Dumtsa Jenő Városfejlesztési 

Stratégia megfeleltetésére  az Önkormányzati és 

Területfejlesztési Minisztérium által kiadott Integrált 

Városfejlesztési Stratégia módszertani kézikönyve szerint 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

8.  Sürgősségi indítvány „A hivatásos önkormányzati 

tűzoltóságok, valamint a  szakágazati képzési feladatait 

ellátó oktatási intézmények szerállományának, technikai 

eszközeinek amortizációs cseréjére, korszerűsítésére” c. 

pályázat  beadásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

9.  Előterjesztés Szentendre Város téli útüzemeltetési 

feladatainak elvégzéséről 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

10.  Előterjesztés a VSz Zrt. 2007-2012-ig terjedő időszakra 

vonatkozó középtávú  fejlesztési tervéről 

 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

11.  Tájékoztató a VSZ Zrt. átalakításával kapcsolatban 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

12.  Előterjesztés közoktatási feladatok ellátásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

13.  Előterjesztés az ÉRTED Hajléktalan Menedékhely 

férőhelyszám bővítéséről 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

14.  Előterjesztés Szentendre Város Helyi Cigány Kisebbségi 

Önkormányzat által  benyújtott kérelemről 

 

Lakatos Kálmán 

HCKÖ elnöke 

15.  Előterjesztés a szennyvíz viziközmű társulásról  

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

16.  Előterjesztés intermodális csomópont kiépítéséről (a Vasúti-

villasor, a 11-es főút, Kőzúzó u. által határolt terület 

szabályozási terv tervezési programjáról) 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

17.  Előterjesztés a Pro Szentendre Városfejlesztési Korlátolt 

Felelősségű Társaság alapításáról 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

18.  Előterjesztés az önkormányzat 2007. évi költségvetéséről 

szóló 9/2007. (II. 20.) Önk. sz. rendelet módosításáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

19.  Előterjesztés az építészeti és természeti értékek helyi 

védelméről szóló, többször módosított 47/2000. (IX. 15.) 

Önk. sz. rendelet módosítására, a Kovács László u. 35., 

2623 hrsz-ú ingatlan törlésére benyújtott kérelemről 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

20.  Előterjesztés Szentendre Város Önkormányzatának a 

Dumtsa Jenő Városfejlesztési Stratégia alapján a 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 
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kötlségvetési lehetőségeit figyelembe véve elkészített, 

ciklusra vonatkozó „cselekvési programjáról” 

 

21.  Előterjesztés a „Talentum” Szentendre Jövőjéért Ösztöndíj 

alapításáról és adományozásának rendjéről szóló ../2007. 

(…) Önk. sz. rendelet megalkotásáról és Szentendre Város 

Tanulmányi Ösztöndíjának alapításáról és 

adományozásának rendjéről szóló 28/2003. (V. 19.) Önk. 

sz. rendelet hatályon kívül helyezéséről 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

22.  Előterjesztés Szentendre Sportjáért Közalapítvány alapító 

okiratának módosításáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

23.  Előterjesztés Szentendréért Közalapítvány, valamint az 

Egészséges Városunkért Közalapítvány kuratóriumi 

tagjának megválasztásáról és alapító okiratuk módosításáról 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

24.  Előterjesztés a Duna-Vértes Köze Regionális 

Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 

Megállapodásának és Alapító Okiratának módosításáról és 

új tagok felvételéről 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

25.  Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában álló 

Szentendre, Dumtsa Jenő u. 3. szám alatt lévő lakás 

hasznosításáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

26.  Előterjesztés a Szentendre, Duna korzó 18. szám alatti 

irodaház portaszolgálatának ellátására irányuló pályázati 

kiírásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

27.  Előterjesztés Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-

testületének Szentendre Város területén az üzletek éjszakai 

nyitvatartási rendjéről szóló 24/2007. (V. 30.) Önk. számú 

rendelet módosításáról szóló …/2007. (…) Önk. sz. rendelet 

megalkotásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

28.  Előterjesztés kopjafa elhelyezéséről dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

29.  Előterjesztés szentendrei ingatlanok elővásárlási jogának 

gyakorlásáról illetve lemondásáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

30.  Előterjesztés a kiemelt projekt utólagos jóváhagyásáról dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

31.  Előterjesztés „Belterületi utak fejlesztése” c. pályázat 

beadására 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

32.  Előterjesztés „Az országos főutak átkelési szakaszain a 

forgalom csillapítására, a gyalogosok védelmének 

növelésére, a járművek sebességének csökkentésére 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 
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alkalmas beavatkozások társfinanszírozására” c. pályázat 

beadására 

 

33.  Előterjesztés „Önkormányzati, közszolgáltatást végző 

intézmények akadálymentesítése” c. pályázat beadására 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

34.  Előterjesztés az ING a Gyermekegészségügyért 

Alapítványhoz a Szentendrei Védőnői Szolgálat által 

benyújtott „Szentendrei kistérség ifjúságának 

egészségtudatos nevelése – terhességi felkészítő, 

dohányzásról leszoktató programok megvalósítása” c. 

pályázathoz biztosítandó önrész hozzájárulására 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

35.  Beszámoló a 2007. évre tervezett ingatlanértékesítésből és 

helyiségbérletből tervezett bevételek alakulásáról 

 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

 

36.  Tájékoztató az „Építésügy 2007” című pályázati kiíráson 

való indulásról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

37.  Előterjesztés a Közművelődési Kulturális és 

Városmarketing Kht. alapító okiratának módosításáról 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

38.  Beszámoló adventi vásár rendezéséről – asztalok, bódék 

kihelyezéséről 

 

dr. Dietz Ferenc 

polgármester 

39.  Interpellációk 

 

 

40.  Egyebek  

 

 

 

 Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

 Tájékoztató a két ülés között eltelt legfontosabb eseményekről és döntésekről 

 

 

Horváth Győző képviselő: az anyagból kiderül, hogy mennyire megnövekedett a kistérség 

szerepe – mint ennek elnökét kérdezi a Polgármester urat, hogy mi hangzik el a kistérségi 

üléseken.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: beszámol a tájékoztatóban szereplő – kistérséggel kapcsolatos 

– megbeszélésekről, eseményekről.  

 

Dicső Zoltán képviselő: az elmúlt időszakban folytatott lobbi-tevékenységről kérdez.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: miután a korábban kiemelt projektek lekerültek a napirendről, 

fontosnak tartotta felkeresni a döntéshozókat azokban a témákban, amelyek a városnak 

fontosak.  
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Szegő András képviselő: VSZ Zrt-vel a hulladékszállítással kapcsolatban folytatott 

tárgyalásokról kérdez.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a kérdésre a választ megadja. 

 

Magyar Judit képviselő: a bölcsőde működéséről szóló egyeztetésről, valamint a 

várospolitikai  koncepció témakörben tartott konferenciáról kérdez – erről egyébként ő nem 

tudott.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a bölcsőde működéséhez kapcsolódik amellett lévő óvoda 

ebéd megoldása, ebben a kérdésben egyeztettek. Beszámol a konferenciáról, amelyen 

Kammerer Zsófia pályázati referenssel együtt vett részt.  

 

Radványi G. Levente képviselő: gyorsvasút témában folytatott megbeszélésről kérdez, 

valamint a Szarvashegyen folytatott bejárás tapasztalatairól  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: lényegi kérdés az intermodális csomópont létrehozásával járó 

telekcserék és beruházások kérdése volt a megbeszélésen. Felhívta a figyelmet a menetrend 

összehangolásának a problémájára. Szarvashegyen az utak problémáját mérték fel.  

 

Zakar Ágnes képviselő: kiegészíti a bölcsődével kapcsolatos kérdésre adott választ. Kérdése, 

hogy a Honvédség valóban újabb akadályokat gördít a gát átadása elé – igaz, hogy harckocsi-

lejárót kérnek?  

 

Trenka István távozik az ülésteremből, jelenlévő képviselők száma 14 fő.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: Honvédséggel tovább folytatják az egyeztetéseket, ha a korlát 

felkerül, akkor meg lehet nyitni a területet.  

 

Kun Csaba alpolgármester: az elhangzott válasz kiegészítéseként elmondja még, hogy a 

használatba vételi engedélyhez kell a Honvédség hozzájárulása is.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén rátér a következő 

napirendi pont tárgyalására. 

 

 

 Jelentés a lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén kéri szavazzanak a határozati 

javaslat elfogadásáról.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2613   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:43  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Trenka István Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

288/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a lejárt határidejű 

önkormányzati határozatok végrehajtásáról szóló jelentést azzal, hogy a: 

 

7.    64/2007. (III. 13.) Kt. sz. határozat III. 1. pont, 

13.  196/2007. (VI. 12.) Kt. sz. határozat, 

16.  216/2007. (VI. 12.) kt. sz. határozat, 

20.  257/2007. (IX. 11.) Kt. sz. határozat 2-4. pontja, 

 

 és az alábbi határozatok határidejét meghosszabbítja úgy, hogy: 
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1.  103/2006. (IV. 25.) Kt. sz. , és a 224/2006. (IX. 12.) Kt. sz. határozatok határidejét: 

2007. november 30., 

2.   304/2006. (XI. 28.) Kt. sz. határozat határidejét 2007. november 30.,  

3.  23/2007. (I. 16.) Kt. sz. határozat végrehajtása meghiúsult.  

4.  30/2007. (II. 13.) Kt. sz. határozat 1-2-3. pontjának határidejét 2007. decemberi 

Képviselő-testületi ülés, 

5.  48/2007. (II. 13.) Kt. sz. határozat határidejét : 2007. novemberi képviselő-testületi 

 ülés, 

6.  63/2007. (III. 13.) Kt. sz. határozat határidejét: 2007. novemberi képviselő-testületi 

 ülés, 

8.  71/2007. (III. 13.) kt. sz. határozat 1-4-. pontjának határidejét: 2007. november 30., 

9.  78/2007. (III. 13.) Kt. sz. határozat 1-2-3. pontjának határidejét: 2007. december 31., 

10. 146/2007. (V. 15.) Kt. sz. határozat 4. pontjának határidejét: 2007. novemberi 

képviselő-testületi ülés 

11.  187/2007. (VI. 12.) Kt. sz. határozat 2-3. pontjának határidejét: 2007. novemberi 

képviselő-estületi ülés, 

12.  192/2007. (VI. 12.) Kt. sz. határozat 1.2. pontjának határidejét: 2007. december 31., 

14.  201/2007. (VI. 12.) Kt. sz. határozat 1-2. pontjának határidejét: 2007. novemberi 

képviselő-testületi ülés, 

15.  204/2007. (VI. 12.) Kt. sz. határozat 1-2. pontjának határidejét: 2007. november 30., 

17.  219/2007. (VI. 26.) Kt. sz. határozat  5-6. pontjának határidejét: 2008. február 15., 

18.  237/2007. (VII. 17.) Kt. sz. határozat 6-7-8. pontjának határidejét: 2007. november 

20.,  

19.  243/2007. (VII. 17.) Kt. sz. határozat határidejét: beszámolásra: 2007 december 31.,   

 

 

(A határozati javaslatban szereplő sorszám az előterjesztés szerinti sorszámmal egyezik meg.) 

 

 

  Beszámoló a Képviselő-testület által a Pénzügyi, Költségvetési, 

 Vagyongazdálkodási és EU, valamint a Szociális, Egészségügyi és Sport 

 Bizottságra átruházott együttes hatáskörben tett intézkedésekről a 2007. 09.01. – 

 2007. 09.28. közötti időszakban. 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2614   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:44  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 
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Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Trenka István Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

289/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Szentendre Város Önkormányzat 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 19/2007. (IV.03.) Önk. sz. rendelet 17. § (6) 

bekezdése értelmében, a 2007. szeptember 1. – 2007. szeptember 28. közötti időszakban üres 

vagy megüresedett önkormányzati bérlakás bérbeadási jogcímének meghatározásához   a 

Pénzügyi, Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottságra, valamint a Szociális, 

Egészségügyi és Sport Bizottságra  átruházott együttes hatáskörben tett intézkedéséről szóló 

beszámolót elfogadja. 

Felelős: Polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

 Beszámoló a Képviselő-testület által a Kulturális, Oktatási és Kisebbségi 

Bizottságra átruházott hatáskörben tett intézkedésekről a 2007. 09.01. – 2007. 

09.30. közötti időszakban 

Előadó: dr. Dietz Ferenc 
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dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2615   Száma: 07.10.09/0/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:44  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Trenka István Távol - 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  
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Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

290/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Szentendre Város Önkormányzatának 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 19/2007. (IV. 03.) Önk. sz. rendelet 17. § (6) 

bekezdése értelmében a Képviselő-testület által a Kulturális, Oktatási és Kisebbségi 

Bizottságra átruházott hatáskörben tett intézkedésekről szóló beszámolót a 2007. 09. 01. – 

2007. 09. 30. közötti időszakban - elfogadja. 

 

Felelős:  Polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

 

 

1.  Sürgősségi indítvány a Szentendre belterületi 1052 hrsz-ú, természetben Kossuth 

 Lajos u. 5. szám alatt található ingatlan hasznosításáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, észrevétel nem lévén, 

szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2616   Száma: 07.10.09/1/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:46  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 
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Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Trenka István Távol - 

 

     

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

291/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 259/2007. (IX. 11.) Kt. sz. 

határozatának 4. pontját az alábbira módosítja: 

 

4. Felkéri a Polgármestert, hogy amennyiben az ingatlan teljesen kiürítésre kerül, úgy az 

1. és 2. pontok szerinti hasznosítás érdekében a szükséges lépéseket tegye meg. Az 

ingatlan kiürítésével párhuzamosan folytasson tárgyalásokat a Pest Megyei 

Önkormányzattal a Ferenczy Múzeum ingatlanban történő elhelyezése céljából az 

alábbi módozatok egyikén: 

a. az ingatlan tulajdonjogának értékarányos cseréjével 

b. az ingatlan hosszú távú bérletével akként, hogy Pest Megye Önkormányzata 

vállalja az ingatlan felújításának teljes költségét 

 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: folyamatos, beszámolásra: 2007. december 31. 

 

 

 

2.  Sürgősségi indítvány hitel felvételre illetve kötvény kibocsátásra 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

Magyar Judit képviselő: ügyrendi javaslata, hogy a napirendi pontot zárt ülésen tárgyalják.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja az ügyrendi javaslatot. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 2617   Száma: 07.10.09/2/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 10:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 85,71 66,67 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 2 14,29 11,11 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Tart. - 

Zakar Gergely Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Tolonics Gyula Távol - 

Trenka István Távol - 

 

     

 

 

10.47 órától a tanácskozás zárt ülésen folytatódik, melyről külön jegyzőkönyv 

készül. Jelenlévő képviselők száma 14 fő.  
 

 

 

11.55 órától  a tanácskozás nyílt ülésen folytatódik. Jelenlévő képviselők 

száma 16 fő.  
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Kun Csaba alpolgármester: ügyrendi javaslata, hogy a Pap-sziget revitalizációja c. napirendi 

ponttal folytassák a tárgyalást, zárt ülésen. 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kéri szavazzanak arról, hogy a következőkben a Pap-sziget 

revitalizációja c. napirendi pontot tárgyalják.    

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2620   Száma: 07.10.09/3/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 11:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100,00 88,89 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 16 100.00 88,89 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 2   11,11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

 

     

dr. Dietz Ferenc polgármester: kéri szavazzanak a zárt ülés elrendeléséről. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 2621   Száma: 07.10.09/3/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 11:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 87,50 77,77 

Nem 1 6,25 5,56 

Tartózkodik 1 6,25 5,56 

Szavazott 16 100.00 88,89 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 2   11,11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Szegő András Nem - 

Zakar Gergely Tart. - 

Benkovits György Távol - 

Kiss Károly Távol - 

 

 

 

11.57 órától a tárgyalás zárt ülésen folytatódik, melyről külön jegyzőkönyv készül.  

 

 

12.10 órától folytatódik a nyílt ülés. Távol van Kiss Károly képviselő. Jelenlévő képviselők 

száma 17 fő.  
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4.  Sürgősségi előterjesztés 2007. szeptember I. fokú árvízvédelmi készültséggel 

 kapcsolatban keletkezett többletkiadások tárgyú, 2007. évre vonatkozó vis maior 

 támogatás igénylésére 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, kéri szavazzanak a határozati 

javaslatról.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2623   Száma: 07.10.09/4/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100,00 94,44 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 17 100.00 94,44 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 1   5,56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Kiss Károly Távol - 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  
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Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

294/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. úgy dönt, hogy a Közép-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által kiírt vis 

maior támogatásra kérelmet nyújt be 

 

A káresemény megnevezése: Szentendre, I. fokú árvízvédelmi készültség kapcsán 

keletkezett többletkiadás 

A beruházás megvalósulási helye: Duna korzó Rév állomás alatti szakasza (hrsz 

1788), Bükkös patak a Fürdő utcai zsilipnél (hrsz 1786), Duna korzó sétány (hrsz 

4495, 4566, 4774) 

 

A káresemény forrásösszetétele: 

Megnevezés 2007. év % 

Saját forrás 180.000 Ft 30 

Biztosító kártérítése 0 Ft 0 

Egyéb forrás 0 Ft 0 

Vis maior igény 420.000 Ft 70 

Források összesen 

600.000 Ft 100 

 

2. a károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltségét 600.000 Ft-t 

nem tudja biztosítani.  

 

3. nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett vagyonelem a tulajdonát képezi.  

 

4. nyilatkozik arról, hogy a bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban biztosítással nem 

rendelkezik.  
 

5. nyilatkozik arról, hogy az adott káreseményre igényelt biztosítási összeget nem 

igényelt. 
 

6. nyilatkozik arról, hogy az önkormányzat más - a tulajdonában lévő – vagyontárggyal a 

feladatát nem tudja ellátni. 

 

7. biztosítja a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi költségvetéséről szóló 9/2007. 

(II.20.) Önk. sz. rendeletében  tartalékkeret terhére. 
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8. felhatalmazza a Polgármestert a pályázat benyújtására, a szükséges nyilatkozatok 

megtételére. 
 

Felelős: Polgármester, Jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

5.  Sürgősségi előterjesztés II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola és Gimnázium Nyelvi 

 előkészítő Képzést folytató osztályának működtetéséről 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

Hajdu Gábor képviselő, az iskola igazgatója: röviden kiegészíti az előterjesztést.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, kéri szavazzanak a határozati 

javaslatról.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2624   Száma: 07.10.09/5/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:12  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94,12 88,88 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 1 5,88 5,56 

Szavazott 17 100.00 94,44 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 1   5,56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szegő András Igen - 
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Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Radványi G. Levente Tart. - 

Kiss Károly Távol - 

 

     

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

295/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta II. Rákóczi Ferenc 

Általános Iskola és Gimnázium 0. évfolyamos intenzív nyelvi képzést folytató osztályának 

működtetéséről szóló előterjesztést és úgy dönt, hogy a 2008/2009. tanévtől kezdődően 

megszünteti a Nyelvi Előkészítő Képzést az intézményben, a jelenleg ilyen képzést folytató 

osztályok kifuttatása mellett. 
 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

6.  Sürgősségi indítvány „Magyar Telekom pályázat a fizikai környezet 

 megóvásáért” c. pályázathoz önrész biztosításáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2625   Száma: 07.10.09/6/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100,00 94,44 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 17 100.00 94,44 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 1   5,56 
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Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Kiss Károly Távol - 

 

     

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

296/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. úgy dönt, biztosítja a 30%-os önrészhez szükséges összeget a 2007. évi 

költségvetéséről szóló 9/2007. (II. 20.) Önk. sz. rendeletében a tartalékkeret terhére a 

pályázni kívánó 2 szervezet számára. 

. 

2. felhatalmazza a Polgármestert a pályázathoz szükséges nyilatkozatok aláírására. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

7.  Sürgősségi előterjesztés Dumtsa Jenő Városfejlesztési Stratégia megfeleltetésére 

 az Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztérium által kiadott Integrált 

 Városfejlesztési Stratégia módszertani kézikönyve szerint 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 
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dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, kéri szavazzanak a határozati 

javaslatról.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2626   Száma: 07.10.09/7/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100,00 94,44 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 17 100.00 94,44 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 1   5,56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Kiss Károly Távol - 

 

     

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

297/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 
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Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. felhatalmazza a polgármestert arra, hogy a Dumtsa Jenő Városfejlesztési Stratégiát az 

Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztérium által kiadott Integrált 

Városfejlesztési Stratégia c. módszertani kézikönyvnek megfelelően ki-, valamint 

átdolgozza 

 

2. felhatalmazza a polgármestert az előkészületek megtételére, a felelősök kijelölésére és 

a stratégia elkészíttetésére. 
 

Felelős:  Polgármester, Jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

8.  Sürgősségi indítvány „A hivatásos önkormányzati tűzoltóságok, valamint a 

 szakágazati képzési feladatait ellátó oktatási intézmények szerállományának, 

 technikai eszközeinek amortizációs cseréjére, korszerűsítésére” c. pályázat 

 beadásáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

A napirendi pont tárgyalásán jelen van Jámbor Ferenc tűzoltóparancsnok.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, észrevétel nem lévén, 

szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2627   Száma: 07.10.09/8/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100,00 88,89 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 16 100.00 88,89 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 2   11,11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 
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dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Kiss Károly Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

298/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. úgy dönt, hogy a pályázati felhívás a hivatásos önkormányzati tűzoltóságok, valamint 

a szakágazati képzési feladatait ellátó oktatási intézmények szerállományának, 

technikai eszközeinek amortizációs cseréjére, korszerűsítésére pályázatot nyújt be. 

 

3. biztosítja a saját forrás összegét úgy, hogy gondoskodik ezen összeg 2008. évi 

költségvetésbe való betervezéséről. 

 

4. felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására és a pályázathoz szükséges 

nyilatkozatok aláírására. 

 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

9.  Előterjesztés Szentendre Város téli útüzemeltetési feladatainak elvégzéséről 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

 

A napirendi pont tárgyalásán az ülésteremben jelen van a VSz Zrt. képviseletében 

Lindmayer Eszter cégvezető helyettes, Untenberger Tibor, a Felügyelő Bizottság elnöke és 

Torma Péter Igazgatósági tag.  
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dr. Dietz Ferenc polgármester: ismerteti az előterjesztést. Felolvassa a Pénzügyi, 

Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottság határozatát: „a téli útüzemeltetés 

átalánydíj és tényleges teljesítés alapján történjen, dolgozza ki a VSZ Zrt, hogy mi tartozik a 

fix költségekbe maximum 15,5 m Ft-ig, határidő: 2007. november. 

Javasolja, hogy a 2010-ben lejáró útüzemeltetési szerződés felülvizsgálata 2009-ben időben 

történjen meg. 

 

Hidegkuti Gergely Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság elnöke: a 

bizottság véleménye szerint nincs lényeges különbség a b) és az újonnan felvetett c) pont 

között. A b) változat elfogadását javasolják, mert  a város szempontjából ez biztonságosabb.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: egyetért, hogy nincs lényeges különbség. Kéri a Pénzügyi, 

Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottság elnökét fejtse ki a bizottság határozatát.  

 

Fülöp Zsolt Pénzügyi, Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottság elnöke: 

határozatukban szerepel egy összeghatár, melyet szeretnék, ha nem lépne túl ez az 

útüzemeltetésre fordított összeg, valamint szeretnék a Városüzemeltetési, Környezet- és 

Műemlékvédelmi Bizottsággal együtt megvizsgálni a VSz Zrt. által adott fix költségeket. 

Legyen egy limit, hogy tervezhető legyen a költségvetés.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  megismétli az elhangzottakat.  

 

Szegő András képviselő: miután 2010-ben lesz lehetőség új szerződést kötni – 2009-ben 

vizsgálja meg… 

 

Kun Csaba alpolgármester: nem 2009-ben, hanem most kell az adatokat megvizsgálni oly 

módon, hogy van egy átalánydíj és van egy készenléti díj. Javaslata, hogy most vizsgálják 

meg. A készenléti díj mellett történő teljesítés elszámolásra vonatkozóan a VSz Zrt készítsen 

előzetes kalkulációt, melyet a Pénzügyi, Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottság 

megnéz.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: befogadja a javaslatot, mint a határozat 2. pontja. A 3. pont 

lesz a 2009-es felülvizsgálat.  

 

 

Radványi G. Levente képviselő távozik az ülésteremből, jelenlévő képviselők száma 16 fő.  

 

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: bediktálja a határozat szövegét.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, kéri szavazzanak a 

határozati javaslatról.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2628   Száma: 07.10.09/9/0/A/KT 
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Ideje: 2007 október 09 12:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100,00 88,89 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 16 100.00 88,89 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 2   11,11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Kiss Károly Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

     

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

299/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

1. Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete továbbra is kéri a VSz Zrt. 

cégvezetőjét, hogy a Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

285/2006. (XI. 28.) Kt. sz. határozata alapján dolgozza ki a javaslatát a téli 

útüzemeltetésére úgy, hogy maximum 15,5 m Ft értékhatárig.  készenléti díj 

számítására vonatkozó előzetes díjkalkulációt  

2. a VSz Zrt készítse el az előzetes árkalkulációt – a Pénzügyi, Költségvetési, 
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Vagyongazdálkodási és EU Bizottság és a Városüzemeltetési, Környezet- és 

Műemlékvédelmi Bizottság jóváhagyásával.  

3. a Képviselő-testület  2009-ben vizsgálja felül a 2010-ben lejáró útüzemeltetési 

szerződést.  

 

Felelős:  Polgármester 

Határidő: 1-2. pont: 2007. novemberi képviselő-testületi ülés 

  3. pont: 2009. szeptemberi képviselő-testületi ülés 

 

 

 

10.  Előterjesztés a VSz Zrt. 2007-2012-ig terjedő időszakra vonatkozó középtávú 

 fejlesztési tervéről 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  ismerteti az előterjesztést.  

 

Hidegkuti Gergely Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság elnöke: 

ügyrendi javaslata, hogy a következő napirendi pont megtárgyalása után térjenek vissza erre a 

napirendre, miután annak a VSz Zrt. átalakítása a témája. Miután az átalakítás is előkészítést 

igényel, csak irányvonalakat határozzanak meg.  

 

 

Radványi G. Levente képviselő visszatér, Zakar Gergely képviselő távozik az ülésteremből, 

jelenlévő képviselők száma 16 fő.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  a következő napirendi pont csak tájékoztató, miután nem 

kapta meg a VSz Zrt-től az anyagot, amelyre szükség lett volna. A sorrendet nem javasolja 

megváltoztatni, esetleg egyben tárgyalni a két napirendi pontot.  

 

Hidegkuti Gergely Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság elnöke: 

ügyrendi javaslata, hogy vegyék le a témát napirendről és október utolsó szerdáján – 

rendkívüli bizottsági ülésen – tárgyalják meg, egyeztessék az álláspontokat.  

 

Magyar Judit Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: ügyrendi javaslata, hogy vegyék le a 

témát napirendről, miután a szakbizottság azt nem tárgyalta. Véleménye, hogy először a 

szerkezeti átalakulásról kell dönteni, majd ennek ismeretében lehet meghatározni a középtávú 

elképzeléseket.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  válaszol az észrevételekre. Ügyrendről szavaztat, nem 

javasolja a napirend levételét.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2629   Száma: 07.10.09/10/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:28  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 
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Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 56,25 50,00 

Nem 4 25,00 22,22 

Tartózkodik 3 18,75 16,67 

Szavazott 16 100.00 88,89 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 2   11,11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Trenka István Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Nem - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Nem - 

Kun Csaba alpolgármester Nem - 

dr. Pázmány Annamária Nem - 

Dicső Zoltán Tart. - 

Tolonics Gyula Tart. - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Tart. - 

Kiss Károly Távol - 

Zakar Gergely Távol - 

 

     

dr. Dietz Ferenc polgármester:  megállapítja, hogy folytatják a napirendi pont tárgyalását.  

 

Fülöp Zsolt Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottság elnöke: véleménye, hogy 

amíg nem döntenek az átalakításról, addig nincs értelme erről a napirendi pontról tárgyalni. 

Ügyrendi javaslata, hogy vegyék előre a VSz Zrt. átalakításával kapcsolatos napirendi pont 

tárgyalását, majd térjenek vissza erre.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  szavaztat az ügyrendi javaslatról.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2630   Száma: 07.10.09/10/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 87,50 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 2 12,50 11,11 

Szavazott 16 100.00 88,89 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 2   11,11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Tart. - 

Radványi G. Levente Tart. - 

Kiss Károly Távol - 

Zakar Gergely Távol - 

 

    

dr. Dietz Ferenc polgármester:  megállapítja, hogy a következő napirendi pont tárgyalásával 

folytatódik az ülést.  

 

 

Zakar Gergely visszatér, Horváth Győző távozik az ülésteremből, jelenlévő képviselők száma 

16 fő.  

 

 

11.  Tájékoztató a VSZ Zrt. átalakításával kapcsolatban 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: ismerteti ez előterjesztést. Az előzetesen lefolytatott politikai 

egyeztetéseknek megfelelően megállapítható, hogy  a  VSz.. Zrt. jelenlegi felépítésében nem 

tudja ellátni a feladatait. szervezeti átalakításával kapcsolatban az alábbiakról tájékoztatom a 

tisztelt Képviselő-testületet: 

A társaság gazdaságosabb, költséghatékonyabb működése érdekében felmerült a szervezeti 

átalakításának gondolata. Az átalakítás során az Önkormányzat kérte  a VSZ Zrt. 
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vezetőségétől, hogy vizsgálják meg a jelenlegi feladatokhoz jobban illeszkedő cégszervezet 

felállítását az alábbiak figyelembevételével: 

- a VSZ Zrt. szétválása önálló gazdasági társaságokra; 

- a VSZ Zrt. megtartása (városüzemeltetési feladatok, vagyonhasznosítás, igazgatás, 

parkolók üzemeltetése), illetve egyes tevékenységei ellátására 

(hulladékgazdálkodás, távhőszolgáltatás) kiválással önálló társaságok alapítása. 

A távhőszolgáltatással kapcsolatban kaptak ugyan  több információt, de ezek nem 

megfelelőek és nem is elegendőek. A tájékoztató  ellenére  nem állapítható meg, hogy milyen 

tőkebefektetésre lenne szükség ahhoz, hogy feladatot gazdaságosabban  tudják ellátni. A 

primer rendszer kialakítása a szempont. A saját önerő, illetve az adott egység értékesítése  

merült fel, amennyiben  nem tudnak megfelelő tőkét  biztosítani.  

A másik kérdéskör a hulladékgazdálkodási Kft. kérdése.  Jól elkülöníthető a terület, ezen kell 

továbbgondolkodni. Egyeztetések történtek a szigeti települések, valamint Pomáz 

polgármesterével is, mindannyian támogatják a szolgáltatás ily módon történő kiváltását.  

Hétfőnként rendszeres egyeztetést tartanak   a VSz. Zrt. . igazgatóságnak vezetőségével, 

valamint a  cégvezetővel átfogóan a személyzeti kérdésekről, valamint arról, hogy milyen 

anyagokat várnak tőlük.  

Arra vonatkozóan kért javaslatot tőlük, hogy ,milyen javaslataik vannak, milyen előnyökkel 

és hátrányokkal járnak.   

Azt a tájékoztatást kapta, hogy  az anyag előkészületben van.  A testületi ülést megelőző 

napon érkezett meg egy  tájékoztató. Azzal a megjegyzéssel, hogy nem áll a  rendelkezésükre 

megfelelő apparátus. Ezek után döntött úgy,  konzultálva a hivatal munkatársaival, hogy  a 

hulladékgazdálkodás  keresnek elsősorban megoldást. A testület előtt Aljegyző Úr által 

készített előterjesztés van.  

Az első felvetés a szigeti települések részéről az volt, hogy egy % -ot szeretnének kapni a 

VSz.  Zrt.-ből.  Ez nehezen kivitelezhető, főleg akkor, ha csak egy területen kapcsolódnak be. 

Megfontolandó a  gyepmesteri  feladatok áttétele, hiszen a tevékenység ellátása  most is 

kistérségi szinten látják el. A tulajdonrész alakulása lehetne lakosságarányos,  ha ténylegesen 

csak a piac átvételéről van szó,  illetve ha vagyoni kérdésekről döntenek, akkor annak 

arányában  tartja indokoltnak.  

Fontos megvizsgálni, hogy a hulladékgazdálkodási tevékenység végzéséhez szükséges 

környezetvédelmi hatósági engedély továbbvihető-e a jogutódként létrejövő gazdasági 

társaságba? 

Továbbá azt is, hogy a VSZ Zrt-ből kiválás útján létrejövő társaságok nonprofit vagy 

profitorientált társaságokként működjenek-e tovább?  

 A hulladékgazdálkodási feladatok ellátására létrehozandó társaság  működésével 

összefüggésben eldöntendő kérdés az árképzés elve. A lakosságra kiszabott díjak esetlegesen 

veszteségesek legyenek, de akkor az adott Önkormányzat vállalja a  kiegyenlítését. Egy az 

egy-egyben fedezzék a megállapított díjak azokat a  terheket, költségeket, amiket  a 

hulladékgazdálkodásra fordítanak, illetve harmadik változatként felmerült, hogy a díjszabás 

megállapítása nyereséget eredményező módon történjen,, melyet a társaság a szolgáltatással 

kapcsolatos fejlesztésekre, amortizációra  visszaforgat. 

A hulladékgazdálkodási feladatok ellátására létrehozandó új társaság ügyvezetőjét  célszerűen 

a képviselő-testület nevezné  ki,  az összes érintett települési önkormányzat véleményezése 

mellett. A  Felügyelő Bizottság a tulajdoni részesedéssel rendelkező önkormányzatok által 

delegált 1-1 tagból állna. 



 42 

A kiválási folyamat időigénye kb. 4-5 hónap (a vagyonmérleg fordulónapjától számítva). A 

kiválásról a tulajdonos Önkormányzat Képviselő-testülete két alkalommal határoz: 

A kiválási folyamat többlépcsős  lenne. A települések  hozzáállása sem egyértelmű. A 

legutóbbi felvetés szerint  a települések támogatták a kiválást, ezt követően Tahitótfalu 

Önkormányzat Képviselő-testülete mégis a közbeszerzést  tartotta megoldásnak. A folymatat 

csak akkor kivitelezhető, ha a települések is beszállnak.  ,  

A távhőszolgáltatással  kapcsolatban akkor  tudnak dönteni, amikor  már világosan látható a 

struktúra.  

 

 
Horváth Győző képviselő távozik az ülésteremből, a jelenlévő képviselők száma: 16 fő.  

 
 
Benkovits György képviselő:  ügyrendi javaslata, hogy a Képviselő-testület a továbbiakban   

zárt ülésen tárgyaljon.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja az ügyrendi javaslatot, melyhez 

hozzáfűzi, az általános tájékoztatót mindenképp nyílt ülésen kívánta megtenni, hogy a 

lakosság  tájékoztatása  megtörténjen.    

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2631   Száma: 07.10.09/11/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 12:38  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100,00 88,89 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 16 100.00 88,89 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 2   11,11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 
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Radványi G. Levente Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Távol - 

Kiss Károly Távol - 

 

     

dr. Dietz Ferenc polgármester: a  Képviselő-testület  az ügyrendi javaslatot támogatta. 

 

A Képviselő-testület 12.38 órától ZÁRT ülésen tárgyal, melyről külön jegyzőkönyv készül. 

 

 

13.24 órától nyílt ülésen folytatódik a 10. napirendi pont tárgyalása. Távol vannak Zakar 

Gergely, Kiss Károly és Hidegkuti Gergely képviselők. Jelenlévő képviselők száma 15 fő.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  Kérdéseket tesz fel a VSz Zrt jelenlévő képviselőinek: az 

anyagban szerepel, hogy az önkormányzatokra komoly határidős feladatok hárulnak.  

- milyen konkrét feladatra gondolnak, amely az Önkormányzatra hárul; 

- az inert hulladékkezelés szerepel a fejlesztések között – ez hol és mint lenne 

elhelyezve és mennyi ennek – megközelítőleg – a költsége; 

- az intermodális csomóponttal kapcsolatosan nem történt részletes véleményezés, 

illetve csak egy rövid utalás van az anyagban erről; 

- a középtávú tervbe bele kell venni a kistérségi hulladékkezeléssel foglalkozó cégnek a 

létrejöttét is; 

- a jelenlegi helyzetértékelésnél szerepel a gyakoribb locsolás – erre vonatkozóan 

tervezett költség nem szerepel; 

- az szerepel az anyagban, hogy a téli útüzemeltetés költségeinél a felhasznált 

szóróanyag az 50 % részarányt képvisel és ennek megfelelő másik 50 % pedig 

karbantartási és egyéb költségeket. Ez ellentmond annak az állításnak, amikor 

rákérdezett a Városüzemeltetési, Környezet- és Műemlékvédelmi Bizottság elnöke, 

hogy mennyi maradt meg az átalányból – azt a tájékoztatást adták, hogy nem maradt 

semmi.  

- szerepelnek különböző javaslatok, például hogy a kerékpárút üzemeltetést átvállalnák, 

kutyapiszok-gyűjtők elhelyezése – konkrétan ennek milyen költséghányada lenne; 

- az anyagban szereplő KEOP-2007-5.1. sz. pályázatról kérdése, hogy milyen szakmai 

munka folyik ezzel kapcsolatban – ennek műszaki és szakmai előkészítése ténylegesen 

megtörtént-e, illetve folyamatban van-e; 

- parkolással kapcsolatban van-e olyan tájékoztató anyag, amelyből a Hivatal tud 

folyamatos tájékoztatást adni a lakosságnak illetve felkerülhet-e a honlapra, 

bekerülhet-e az újságba – hogyan, milyen feltételekkel, kedvezményeket milyen 

formában lehet igénybe venni; 

- felmerült, hogy a parkolóórákat reklám célra is fel lehet használni – mint 

reklámfelület; 

- szerepel az anyagban, hogy részleteket dolgoznak ki a városüzemeltetés területén – 

ilyen anyag nem érkezett. 
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Lindmayer Eszter cégvezető helyettes: kiegészíti az anyagot és válaszol azokra a kérdésekre, 

amelyekre előző délután óta fel tudott készülni.  

- az inert hulladékkezelés körzet-központja Szentendrén van, a további feladatok a 

Duna-Vértes Társulással kapcsolatosak – a benne résztvevő tagok kötelezettségei; 

- a locsolással kapcsolatban elmondja, hogy ennek helyszíneit, gyakoriságát, 

időpontjait, mikéntjét, üzemóra díjat a jelenleg érvényes köztisztasági szerződés 

tartalmazza. Ami ebben nem szerepel, az külön kerül kiszámlázásra.  

- téli útüzemmel kapcsolatban elmondja, hogy valóban a költségek 50 %-át teszi ki a 

szóróanyag, melyből – a tavalyi enyhe tél miatt – elég nagy mennyiség van készleten, 

de véleménye szerint nem lesz elegendő a téli időszakra.  

- kutyapiszok-gyűjtőkkel kapcsolatban nincs információja; 

- az intermodális csomópont középtávú fejlesztési tervbe foglalása a Cégvezető 

megfontolása, hogy ennyi került az anyagba; 

- fűtőmű-pályázatról tudnak, nincs információja az előkészítésről; 

- parkolás tájékoztató-anyagáról szintén nincs információja; 

- ugyanez vonatkozik a városüzemeltetésre is.  

 

 

Fülöp Zsolt képviselő: a majdani SZEI közelsége miatt - a vállalkozói park létrehozásával 

kapcsolatban elmondja, hogy nem tartja szerencsésnek, hogy erre a területre 

„bebetonozzanak” zajjal, terheléssel járó ipari tevékenységet. Nem kezeli az anyag a 

hulladéktömörítő elhelyezésének a problémáját. Kéri, hogy a következő koncepcióban 

térjenek ki ezek megoldására.  

 

Kun Csaba alpolgármester: többszöri átdolgozás, tárgyalások után sem teljesíti az anyag 

azokat a kívánalmakat, melyet elvárnának. Nem derül ki, hogy a központi telephelyen milyen 

fejlesztést terveznek, milyen elképzeléseik vannak. A VSz Zrt. elköltöztetésére pillanatnyilag 

nincs rendelkezésre álló megfelelő terület. Hosszabb távon megoldást jelenthet, ha a 

rakétabázisra tudnák átköltöztetni, de addig is megoldást kell találni arra, hogy hogyan 

hasznosítsák a telephelyet. Ipari jellegű szolgáltatásra gondolnak, erről előterjesztés készül – 

nem eldöntött kérdés, foglalkoznak vele.  

 

Radványi G. Levente képviselő: véleménye szerint, ha nem tudja a Képviselő-testület még 

maga sem – mint tulajdonos - hogy mit szeretne a területtel, úgy érthetetlen, hogy elvárják a 

VSz Zrt-től, hogy adjon részletes válaszokat több kérdésre. A jelenlegi törvényi szabályozás 

nem teszi lehetővé, hogy ha egy ipari területet megszerzett, azon belül szabályozzanak. A 

területen csak társas tulajdonban tud elképzelni ipart – mert akkor szerződéses alap van arra, 

hogy mit lehet és mit nem. Egyébként bármit – nehéz-üzem, vegyi-üzem – meg lehet tenni, 

mert ipari területen van. Rögzítsék pontosan, hogy mire kérnek választ, utána kérjék részletes 

számfejtésekkel a válaszokat.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  miután első körben tárgyalják a témát, most csak 

észrevételeket mondanak, hogy az Igazgatóság hogyan dolgozza át. Várja írásban is a 

véleményeket, hogy mit kellene még kifejteni.  

 

Trenka István képviselő: hivatkozik az Igazgatóság jegyzőkönyvére, melyben kérik, hogy a 

Képviselő-testület jelölje meg az irányokat, ami alapján a hiányolt anyagot el tudják készíteni.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megadja a szót Torma Péter Igazgatósági tagnak.  
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Torma Péter Igazgatósági tag: hulladékkezelési feladatok helyszínével kapcsolatban 

elmondja, hogy az évek során kiderült, hogy nem jó helyen van a hulladéktömörítő részleg, 

ahonnan Budapesten keresztül – a legközelebb hulladéklerakó telepre - Bicskére szállítják a 

szemetet. Kéri a Képviselő-testületet, hogy foglalkozzon a kérdéssel, milyen helyet tud 

biztosítani ennek a hulladékkezelési tevékenységnek, ahol egyébként a szállító járművek 

elhelyezése, karbantartása és mosása is feladat.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: bediktálja a határozati javaslat szövegét.  

 

Trenka István képviselő: kifogásolja, hogy ha határidőnek a Képviselő-testület ülését adják 

meg, akkor a bizottságok nem tudják tárgyalni.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: az SZMSZ-ben meghatározott anyagleadási határidő az elkészülés 

időpontja.  

 

 dr. Dietz Ferenc polgármester: ígéretet tesz, hogy az anyag beérkezése után azonnal 

továbbítják, hogy a bizottságok tárgyalhassák azt. Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, kéri 

szavazzanak a határozati javaslatról.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2633   Száma: 07.10.09/11/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 13:43  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100,00 83,33 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 15 100.00 83,33 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 



 46 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Zakar Gergely Távol - 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

     

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

301/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat mellékletét képező 

Városi Szolgáltató Zrt. 2007-2012-ig terjedő időszakra vonatkozó középtávú fejlesztési tervét 

dolgozza át a VSz Zrt. szervezet átalakításával kapcsolatos alternatívák figyelembe vételéve 

és a Képviselő-testület novemberi ülésére terjessze be.  

 

Felelős: szakmai anyag elkészítéséért:  VSz Zrt. Cégvezetője 

        VSz Zrt. Igazgatóság Elnöke 

   az anyag beterjesztéséért:  Polgármester 

 

Határidő: 2007. novemberi Képviselő-testületi ülés 

  

 

 

Szegő András képviselő távozik az ülésteremből, jelenlévő képviselők száma 14 fő.  

 

 

 

 

12.  Előterjesztés közoktatási feladatok ellátásáról 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kérdés, észrevétel nem lévén, szavazásra bocsátja az 

előterjesztést.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2634   Száma: 07.10.09/12/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 13:43  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Szegő András Távol - 

Zakar Gergely Távol - 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

302/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

1. a 15/2007. (I.16.) Kt. sz. határozattal elfogadott szerződés módosítását a határozat 

melléklete szerinti tartalommal elfogadja 

2. felkéri a Polgármestert a szerződés megkötésére. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

IDE MÉG A MELLÉKLET IS KELL! 
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13.  Előterjesztés az ÉRTED Hajléktalan Menedékhely férőhelyszám bővítéséről 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, észrevétel nem lévén, kéri 

szavazzanak a határozati javaslatról.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2635   Száma: 07.10.09/13/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 13:44  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100,00 77,78 

Nem 0 0,00 0,00 

Tartózkodik 0 0,00 0,00 

Szavazott 14 100.00 77,78 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 4   22,22 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Dicső Zoltán Igen - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

dr. Pázmány Annamária Igen - 

Radványi G. Levente Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Trenka István Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Szegő András Távol - 

Zakar Gergely Távol - 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

303/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 
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Szentendre Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

1. a fenntartásában működtetett „Érted” Városi Hajléktalan Menedékhely férőhelyeit 

időszakos férőhelyszám–bővítésként 2007. november 01-től 2008. április 30-ig 6 hellyel 

bővíti. 

2. felkéri a polgármestert, hogy a jelen határozat 1. pontjában foglaltak 2007. évet érintő 

költségvetési kihatásai fedezetének biztosítása érdekében gondoskodjon az Önkormányzat 

2007. évi költségvetéséről szóló 9/2006. (II.20.) Önk. sz. rendelet módosításának 

előkészítéséről és a tervezetet terjessze a Képviselő-testület elé. 

3. felkéri a jegyzőt, hogy a jelen határozat 1. pontjában foglaltak 2008. évet érintő 

költségvetési kihatásainak figyelembe vételéről az Önkormányzat 2008. évi 

költségvetésének tervezésekor gondoskodjon. 

4. felhatalmazza a Gondozási Központ vezetőjét, Kecskésné Sipos Andreát, hogy a 

férőhelyszám–bővítési eljárás során Szentendre Város Önkormányzata, mint fenntartó 

képviseletében eljárjon. 

5. felhatalmazza a Polgármestert, hogy Szentendre Város Önkormányzata, mint fenntartó 

képviseletében nyilatkozatot tegyen arról, hogy az intézmény alkalmazottai a 

jogszabályban meghatározott arányban rendelkeznek a szükséges szakképesítéssel. 

 

 

Felelős:  1.-2., 5. pontokért Polgármester 

 3. pontért Jegyző 

 4. pontért intézményvezető 

Határidő:  azonnal 

 

 

Hidegkuti Gergely, Szegő András és Zakar Gergely képviselők visszatérnek az ülésterembe, 

jelenlévő képviselők száma 17 fő.  

 

 

 

14.  Előterjesztés Szentendre Város Helyi Cigány Kisebbségi Önkormányzat által 

 benyújtott kérelemről 

 Előadó: dr. Dietz Ferenc polgármester  

 

 

A napirendi pont tárgyalásán jelen van az ülésteremben Lakatos Kálmán a HCKÖ elnöke. 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: megadja a szót Lakatos Kálmánnak a Helyi Cigány 

Kisebbségi Önkormányzat elnökének. 

 

Lakatos Kálmán HCKÖ elnöke: ismerteti a 16/2007. (IX.25.) HCKÖ sz. határozatában 

megfogalmazott kéréseket:  

- a közmeghallgatásra – 2007. december 31-re – kérnek ingyenes helyiség, ahol nagy 

létszámú tömeg is elfér; 

- 600 eFt biztosítása a közmeghallgatás utáni zárórendezvényre, valamint 
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- a közüzemi számlák elengedése. 

Elmondja, hogy a cigányoknak a december 31-e nagy ünnep, azért szeretné az ünneplés előtt 

megtartani a közmeghallgatást, ehhez kérné a támogatást.  

A közüzemi számlák elengedését annak fejében kéri, hogy a kapott helyiséget saját 

költségükön hozták rendbe és festették ki. Elmondja továbbá, hogy az áramot is meg kellett 

csináltatni, valamint hogy még mindig nincs víz.  

A Hivataltól kapott komputer nem működött, nem tudtak dolgozni. Kéri a Képviselő-testület 

támogatását kéréseikhez.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: méltányolja, hogy a cigányok ünnepe december 31-e, de a 

Hivatal dolgozóitól nehezen várhatja el, hogy akkor biztosítsanak lehetőséget 

közmeghallgatásra. Helyiséget természetesen biztosítani tudnak – mint minden kisebbségnek. 

A számítógépről elmondja, hogy azt működőképesen adták át. A rezsiköltséget azért nem 

tudja az Önkormányzat átvállalni, mert az diszkrimináció a többi kisebbséggel szemben, 

hiszen egyformán próbálják a támogatásokat biztosítani.  

Elmondja, hogy néhányszor felkereste már a kisebbségi irodát – legutóbb Alpolgármester 

úrral – hogy tájékozódjon az ott folyó munkáról, de mindig zárva találta, nem tudja hogy 

milyen szakmai munka folyik.  

 

Zakar Ágnes Kulturális, Oktatási és Kisebbségi Bizottság elnöke: ismerteti a bizottság 

határozatot, mely szerint a I. határozati javaslatot azzal a módosítással javasolja elfogadni, 

hogy a Képviselő-testület a Városháza Dísztermében biztosítson helyiség a Kisebbségi 

Önkormányzatnak közmeghallgatásra, egy a Polgármester úrral egyeztetett másik decemberi 

időpontban. A II. és III. határozati javaslattal nem ért egyet, azt a Képviselő-testületnek 

elfogadásra nem javasolja. 

 

Fülöp Zsolt Pénzügyi, Költségvetési, Vagyongazdálkodási és EU Bizottság elnöke: a 

bizottság véleménye megegyezik a Kulturális, Oktatási és Kisebbségi Bizottság 

véleményével. Bízik abban, hogy a HCKÖ ezt az évet tanulóévnek tekinti, felmérte a 

helyzetét, tisztában lesz a költségvetésével, melyet az állam biztosít és tisztában lesz a 

lehetőségeivel, melyet az Önkormányzat biztosít. Ennek megfelelően készíti az éves 

működési programját és ennek megfelelően tervezi a költségeit is. Jobbnak tekintené, ha nem 

költség hozzájárulásban kérnének támogatást az Önkormányzattól, hanem pályázatokhoz. 

Komolytalannak tartja a közmeghallgatásnak a december 31-i időpontot. Kéri, hogy a 

petárdák árusításának módjainál segítsenek.  

 

Trenka István képviselő: kérdezi a HCKÖ elnökétől, hogy Szentendrén mekkora a cigány 

lakosság lélekszáma? Az általa jelzett 300-700 fő a Díszteremben nem fér el.  

 

Hidegkuti Gergely képviselő: bejelenti a HCKÖ elnökének, hogy vásárolt  egy új 

számítógépet számukra, melyet a jövő héten átad.  

  

dr. Molnár Ildikó jegyző: ismerteti a Képviselő-testület részére kiosztott „Törvényességi 

észrevétel”-t, melyet kiegészít a közmeghallgatások lebonyolításának tapasztalataival. 

Elmondja, hogy – amennyiben ragaszkodnak a december 31-i időponthoz – biztosítják a 

Dísztermet, de kizárólag a közmeghallgatás idejére, egyéb rendezvényre nem kötelezhető az 

Önkormányzat. Elmondja, hogy a választáskor 116-an vallották magukat a cigány 

kisebbséghez tartozónak.  

Az irodahelyiség rendbetételével kapcsolatos kérésről elmondja, hogy a bérlő semmilyen 

megtérítési igénnyel nem léphet fel az Önkormányzattal szemben.  
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A helyiséggel kapcsolatban felvetett panaszokkal kapcsolatban elmondja, hogy a kollégák 

feljegyzései alapján VI. 11-én érkezett jelzés az elektromos hibáról – itt csak az automatát 

kellett felkapcsolni. Egy hete voltak a kollégák – Németh Vince alelnök úrral – egyeztetni a 

problémákat, hogy nincs víz és áram. Nem találtak arra utaló jelet, hogy probléma lenne az 

áramszolgáltatással, viszont a villanyboylerrel van probléma, melyet a kollégák 

haladéktalanul megoldanak.  

 

Lakatos Kálmán HCKÖ elnöke: a december 31-vel kapcsolat ismét elmondja, hogy az 

számukra ünnep, melyet össze akart kapcsolni a közmeghallgatással. Azért jelzett 300 körüli 

számot, mert körülbelül csak a cigányság negyede regisztráltatta magát. Hivatkozik az elmúlt 

év december 31-i rendezvényre, hogy ott milyen sokan voltak. Az irodával kapcsolatban 

elmondja, hogy elvárta volna, hogy felújított irodát kap, mint a többi bérlő. Támogatást is vár 

az Önkormányzattól – ehhez példaként Pomáz példáját említi, hogy milyen összegekkel 

támogatják az ottani cigány kisebbséget. Nem kap támogatást, pedig ígéretet kapott arra.  

 

Benkovits György képviselő: három dologra hívja fel a figyelmet:  

- 1709-es adózók listáján 4 cigány származású polgár van.  

- a kisebbség kérdést Európában nem szokás létszám alapján meghatározni.  

- egyetért azzal, hogy sajnos Szentendre Önkormányzata jelképesen sem járul hozzá az 

etnikai kisebbségek életéhez. Valóban, más önkormányzatok milliós összegekkel 

támogatják a kisebbségeket. Javasolni fogják, hogy Szentendre Város Önkormányzata 

tervezzen összeget a költségvetésébe a kisebbségi önkormányzatok támogatására.  

Kéri, hogy december 31-re, mint ünnepre ne hivatkozzanak, mert így minden ünnep 

kisajátítható – és ez mindenki ünnepe.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: véleménye szerint az Önkormányzat szűkös lehetőségeihez 

mérten támogatja az kisebbségi önkormányzatokat – hiszen irodát kaptak, kulturális 

eseményeken fellépési lehetőségük van, pályázatok beadásában segítenek. A pályázatokat kell 

a jövőben minél jobban kihasználni, valamint a szponzorokat kell felkutatni. Az 

Önkormányzatnak nincsenek olyan forrásai, hogy a költségeket át tudja vállalni.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: a létszámmal kapcsolatos megjegyzésre elmondja, hogy nem volt 

szándékában létszám alapján meghatározni a kisebbségeket. Azért tette a megjegyzést, hogy a 

18 fős Képviselő-testület közmeghallgatására elég a díszterem mérete, az 5 fős kisebbségi 

önkormányzatéra pedig nem. Jelzi, hogy ha nagyobb létszámú közönségről van szó, a 

nagyajtó kinyitásával, az előtérben székek elhelyezésével, kihangosítással biztosítani lehet a 

helyiséget. Felajánlotta a Hivatal segítségét, hogy tájékoztatja a sajtót az eseményről.  

 

Lakatos Kálmán HCKÖ elnöke: a december 31-ét azért javasolta - a közmeghallgatással 

együtt megtartani, mert az a cigányság nagy ünnepe és nincs pénzük terem bérlésére – mert 

utána zárórendezvényt szeretne tartani. Nem szeretné, ha a Képviselő-testület határozná meg, 

hogy nekik ez mekkora ünnep. Vállalja aláírások összegyűjtését is ennek bizonyítására.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: elmondja, hogy természetesen joga van bármely kisebbségnek 

akár ünnepnapra, akár pihenőnapra kitűzni a közmeghallgatás időpontját, de nem tartja 

szerencsésnek, hiszen a Hivatal dolgozóiról is szó van ebben az esetben, akik ezt az estét a 

családjukkal szeretnék eltölteni. Ha mégis ragaszkodnak a 31-hez, akkor meghatározott 

intervallumon belül a közmeghallgatásra a helyiséget biztosítják, de utána a házat be kell 

zárni. Az, hogy ez az időpont nem szerencsés, azért hangzott el, mert december 31-e városi 

ünnep is. Írásban fog választ kérni, hogy pontos hány órától hány óráig kívánják a 
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közmeghallgatást megtartani, milyen hangosítási, informatikai igényük van és hány főre 

rendezzék be a termet. Kéri fontolják meg az időpont meghatározását.  

 

 

Dicső Zoltán és Radványi G. Levente képviselők távoznak az ülésteremből, jelenlévő 

képviselők száma 15 fő.  

 

 

 

Lakatos Kálmán HCKÖ elnöke: 31-én 5-től 5-ig kérte a termet, közmeghallgatásra és 

zárórendezvényre. A Dísztermet ő sem javasolná, de az iskolai ebédlőt megkaphatnák.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: miért nem jó a Díszterem, hiszen az a város legszebb 

helyisége.  

 

Lakatos Kálmán HCKÖ elnöke: elmondja, hogy zárórendezvényt szeretne csinálni.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: közmeghallgatás helyiségét kell biztosítanunk.  

 

Lakatos Kálmán HCKÖ elnöke: ragaszkodik ahhoz, hogy a közmeghallgatás után 

zárórendezvényt akar csinálni vacsorával, együttesek fellépésével – erre az iskolai ebédlő 

jobban megfelelne.  

 

dr. Molnár Ildikó jegyző: ismételten elmondja, hogy csak a közmeghallgatás időtartamára 

köteles az Önkormányzat helyet biztosítani, a zárórendezvényre nem. Beszélt az iskolai 

konyha vezetőjével aki elmondta, hogy a jelzett időpont már foglalt, nem tudják biztosítani.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: pontosítja a határozati javaslat szövegét. Egyéb kérdés, 

észrevétel nem lévén, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2636   Száma: 07.10.09/14/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 14:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80,00 66,66 

Nem 1 6,67 5,56 

Tartózkodik 2 13,33 11,11 

Szavazott 15 100.00 83,33 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 



 53 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester Igen - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Igen - 

Hajdu Gábor Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Horváth Győző SzEB elnök Igen - 

Kun Csaba alpolgármester Igen - 

Magyar Judit PEB elnök Igen - 

Szegő András Igen - 

Tolonics Gyula Igen - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Igen - 

Zakar Gergely Igen - 

Benkovits György Nem - 

dr. Pázmány Annamária Tart. - 

Trenka István Tart. - 

Dicső Zoltán Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

304/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi Cigány Kisebbségi 

Önkormányzat által megtartandó közmeghallgatás időtartamára – október-december 31. 

között, Jegyzővel előre egyeztetett időpontban a közmeghallgatás időtartamára ingyenesen – a 

Városháza Dísztermében lehetőséget biztosít.  

 

Felelős:  Polgármester 

Határidő:  2007. december 31. 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot, mely a 

zárórendezvény támogatásáról szól.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2637   Száma: 07.10.09/14/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 14:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
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Igen 1 6,67 5,56 

Nem 8 53,33 44,44 

Tartózkodik 6 40,00 33,33 

Szavazott 15 100.00 83,33 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Nem - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Nem - 

Magyar Judit PEB elnök Nem - 

Szegő András Nem - 

Tolonics Gyula Nem - 

Trenka István Nem - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Nem - 

Zakar Gergely Nem - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Tart. - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Tart. - 

Hajdu Gábor Tart. - 

Horváth Győző SzEB elnök Tart. - 

Kun Csaba alpolgármester Tart. - 

dr. Pázmány Annamária Tart. - 

Dicső Zoltán Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

305/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi Cigány Kisebbségi 

Önkormányzat által megtartandó közmeghallgatás utáni záró rendezvényre támogatást nem 

biztosít.  

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: kéri szavazzanak a III. határozati javaslatról. 

 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 2638   Száma: 07.10.09/14/0/A/KT 

Ideje: 2007 október 09 14:30  
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Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya:  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 13,33 11,11 

Nem 4 26,67 22,22 

Tartózkodik 9 60,00 50,00 

Szavazott 15 100.00 83,33 

Nem szavazott 0   0,00 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Benkovits György Igen - 

Hidegkuti Gergely VKMB elnök Igen - 

Fülöp Zsolt KVEUB elnök Nem - 

Szegő András Nem - 

Trenka István Nem - 

Zakar Ágnes KOKB elnök Nem - 

dr. Dietz Ferenc polgármester Tart. - 

dr. Dragon Pál JIÜB elnök Tart. - 

Hajdu Gábor Tart. - 

Horváth Győző SzEB elnök Tart. - 

Kun Csaba alpolgármester Tart. - 

Magyar Judit PEB elnök Tart. - 

dr. Pázmány Annamária Tart. - 

Tolonics Gyula Tart. - 

Zakar Gergely Tart. - 

Dicső Zoltán Távol - 

Kiss Károly Távol - 

Radványi G. Levente Távol - 

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester: a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozza:  

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

306/2007. (X. 09.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi Cigány Kisebbségi 

Önkormányzat által kért – a közüzemi számlák teljesítésének elengedését - nem szavazta meg.  

 

 

dr. Dietz Ferenc polgármester:  14.31 órakor ebédszünetet rendel el.  

 

 


